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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Бе обсъдена възможността за организиране на двустранен инвестиционен форум В БТПП се проведе среща
между Димитриос Михас пълномощен министър по икономическите и търговски въпроси към Посолството на
Гърция в София, Председателят на Палатата Цветан Симеонов и Владимир Томов, член на УС на БТПП и
председател на Съвета по инвестиции. Събеседниците обсъдиха предизвикателствата в икономиките на двете ... 

Бяха представени добри практики от партньорите на Община Враца от Румъния, Сърбия, Германия и
АвстрияОбновяването на обществените пространства, създаване на нови зелени зони, бъдещите проекти на
местната администрация и опитът на европейските държави бяха фокус на тридневна среща по проект
"RESTART_4Danube", която се проведе във Враца. Работното посещение бе открито от заместник-кмета инж.
Цветан ... 

В писмо до премиера Кирил Петков и вицепремиера Корнелия Нинова от Асоциацията на организацията на
българските работодатели заявиха, че ще излязат на протест с искане за оставка на правителството, ако не бъдат
одобрени компенсации за високите цени на тока. УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДАТЕЛ, На 14 март
2021 г. се проведе среща между Вас и АОБР, на която присъстваха вицепремиерът и министър на ... 

Бюджетът не е антикризисенПоредица срещи с бизнеса у нас започна ДПС. Лидерът на Движението Мустафа
Карадайъ обяви, че Движението подготвя пакет от социално-икономически мерки в подкрепа на гражданите и
бизнеса. За да са максимално ефективни мерките, ръководството на ДПС и на парламентарната му група започна
работни срещи с работодателските организации и браншовите сдружения. Това съобщиха от прес... 

Заглавие: Нови възможности за активизиране икономическото сътрудничество с Гърция
Дата: 15.04.2022 13:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Във Враца представиха работата по проект "RESTART_4Danube"
Дата: 15.04.2022 13:03
Медия: Дарик

Заглавие: КЪРВАВО ПИСМО: Бизнесът с ултиматум към Киро и Нинова – действия или оставка!
Дата: 15.04.2022 13:02
Медия: 7 дни България

Заглавие: ДПС започва срещи с бизнеса
Дата: 15.04.2022 12:08
Медия: Факти

Заглавие: Бизнесът бесен на властта, готви национален протест за оставка на правителството
Дата: 15.04.2022 11:48

https://www.bcci.bg/news/18691
https://darik.bg/razvitieto-na-turizma-interaktivnata-platforma-open-vratsa-i-obnovavaneto-na-centralnata-peshehodna-zona
https://7dnibulgaria.bg/archives/177018
https://fakti.bg/bulgaria/670671-dps-zapochva-sreshti-s-biznesa
https://ikj.bg/novini/biznesat-besen-na-vlastta-gotvi-natsionalen-protest-za-ostavka-na-pravitelstvoto/


Тенденциозно ли убивате българската икономика? Този въпрос отправиха големите работодателски организации
в отворено писмо до премиера Петков и министри от кабинета. АИКБ, БСК, КРИБ и БТПП заявяват, че кабинетът
не изпълнява поетите ангажименти относно компенсациите за високите цени на електроенергията. Бизнесът
припомня, че след среща преди месец управляващите са се ангажирали за: Удължаване на ме... 

Поредица срещи с бизнеса у нас започна ДПС, съобщиха от пресцентъра на партията. Лидерът на партията
Мустафа Карадайъ обяви, че ДПС подготвя пакет от социално-икономически мерки в подкрепа на гражданите и
бизнеса. За да са максимално ефективни мерките, ръководството на ДПС и на парламентарната група започна
работни срещи с работодателските организации и браншовите сдружения. Първите разговори бяха... 

В писмо до премиера Кирил Петков и вицепремиера Корнелия Нинова от Асоциацията на организацията на
българските работодатели заявиха, че ще излязат на протест с искане за оставка на правителството, ако не бъдат
одобрени компенсации за високите цени на тока. Уважаеми господин министър-председател, На 14 март 2021 г.
се проведе среща между Вас и АОБР, на която присъстваха вицепремиерът и министър на ... 

Асоциацията на организацията на българските работодатели изпрати писмо до премиера Кирил Петков и
вицепремиера Корнелия Нинова относно неизпълнени ангажименти към бизнеса по отношение на пазара на ел.
енергия. Бизнесът плаши, че ще излязат на протест с искане за оставка на правителството, ако не бъдат одобрени
компенсации за високите цени на тока. УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДАТЕЛ, На 14 март... 

Областният управител Кирил Стоев проведе редовно заседание на Областния съвет по развитие, на което
присъстваха представители на общините Перник, Брезник, Трън, Земен и Радомир, председатели на Общинските
съвети в Перник, Радомир и Земен, председателят на Пернишка търговско-промишлена палата, представители на
Областна администрация – Перник. По време на заседанието бяха обсъдени и приети Областна ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Силното възстановяване, започнало през пролетта, когато пандемията и нейните последици бяха преодоляни, бе
забавено от избухването на войната в Украйна. Войната и политическите реакции оказват отрицателно
въздействие върху икономическата активност чрез различни канали от страна на търсенето и предлагането.
Загубата на експортни пазари, която е свързана по-специално със санкциите на Запада срещу Ру... 

Медия: Икономически живот

Заглавие: ДПС започна срещи с бизнеса, прави пакет от социално-икономически мерки
Дата: 15.04.2022 11:09
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Бизнесът с ултиматум към премиера: Или компенсация за цената на тока или оставка на
правителството
Дата: 15.04.2022 10:21
Медия: Гласове

Заглавие: БЪЛГАРСКИЯТ БИЗНЕС КЪМ ПРЕМИЕРА: ОСТАВКА НА ПРАВИТЕЛСТВОТО, АКО НЕ БЪДАТ ОДОБРЕНИ
КОМПЕНСАЦИИ ЗА ВИСОКИТЕ ЦЕНИ НА ТОКА 
Дата: 15.04.2022 10:22
Медия: 5GMedia

Заглавие: Губернаторът на Перник, Кирил Стоев, свика Съвета по развитие
Дата: 15.04.2022 10:03
Медия: Днес и Утре

Заглавие: Икономическият сценарий пред Германия, Европа и света за 2022-2023 г.
Дата: 15.04.2022 12:41
Медия: Мениджър

https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/252150-dps-zapochna-sreshti-s-biznesa-pravi-paket-ot-sotsialno-ikonomicheski-merki
https://glasove.com/biznes/biznesat-s-ultimatum-kam-premiera-ili-kompensatsiya-za-tsenata-na-toka-ili-ostavka-na-pravitelstvoto
https://5gmedia.bg/25114/blgarskiyat-biznes-km-premiera-ostavka-na-pravitelstvoto-ako-ne-bdat-odobreni-kompensacii-za-visokite-ceni-na-toka
https://dnesiutre.bg/?p=92455
https://www.manager.bg/svyat/ikonomicheskite-scenarii-pred-germaniya-evropa-i-sveta-prez-2022-2023-g


eBag е Компанията на 2022 г. Тя спечели голямата награда в единадесетото издание на Forbes Business Awards.
Онлайн магазинът, основан от Иван Александров през 2015 г., промени разбирането за пазаруване в България, то
стана по-лесно, по-удобно, освободи време на потребителите за истински важните неща. Днес eBag вече е
направил над 1 млн. доставки, работи с повече от 400 партньори, като голямата час... 

От 2021 г. Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия (ИАНМСП) е водещ
партньор по проект Go International (GoInt), изпълняван по програма за трансгранично сътрудничество Interreg
"Гърция-България" 2014-2020, в партньорство с Германо-Гръцката търговска и индустриална камара и с Гръцко-
Италианската търговска камара. Основните дейности, които са заложени за изпълнение по... 

Община Стара Загора и Германо-Българска индустриално-търговска камара (ГБИТК) съвместно организират на
26 април инициатива в подкрепа на местния бизнес в региона. Това съобщи за БТА Росица Райкова, началник
отдел "Инвестиции" в община Стара Загора. Предвижда се провеждането на индивидуални срещи (в дигитален
формат) за български производители или търговски фирми, желаещи да разширят своя бизнес н... 

Десетки фирми от региона участваха във форум в Ловеч за развитие на успешен бизнес между България и
Румъния. Събитието на 12 април 2022 г. бе организирано от Двустранната търговска камара България – Румъния,
с подкрепата на румънското посолство в Република България. Община Ловеч като партньор осигури перфектното
протичане на форума. Във встъпителното изказване кметът на Община Ловеч Корнелия Марин... 

Ще подкрепим индустриални зони с реални инвеститори. Това заяви министърът на иновациите и растежа Даниел
Лорер, който се срещна с кмета на Русе Пенчо Милков. Двамата обсъдиха възможностите за разширение на
индустриалната зона край града, както и сътрудничеството за съвместни проекти. Министър Лорер посочи, че по
Плана за възстановяване и устойчивост са заложени средства за изграждане на нови зони... 

Министърът на иновациите и растежа откри бизнес форум в РусеСнимка: МИР Ще подкрепим индустриални зони с
реални инвеститори. Това заяви министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер, който се срещна с кмета на
Русе Пенчо Милков. Двамата обсъдиха възможностите за разширение на индустриалната зона край града, както и
сътрудничеството за съвместни проекти. Министър Лорер посочи, че по Плана за въз... 

Заглавие: eBag е големият победител във Forbes Business Awards 2022
Дата: 14.04.2022 22:04
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Информационна среща с посолство на Виетнам, организирана в рамките на проект Go International
(GoInt)
Дата: 14.04.2022 14:38
Медия: Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия

Заглавие: Община Стара Загора и Германо-Българска индустриално-търговска камара организират инициатива
в подкрепа на местния бизнес
Дата: 14.04.2022 10:02
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Десетки фирми участваха във форум в Ловеч за развитие на успешен бизнес между България и
Румъния
Дата: 13.04.2022 15:10
Медия: Зетра Медия

Заглавие: Лорер: Ще има нови инвеститори в индустриалните зони, пари за тях има и по Плана за
възстановяване
Дата: 15.04.2022 12:51
Медия: 3е-news

Заглавие: Разширение на индустриална зона-Русе обсъди министър Лорер с кмета на града
Дата: 15.04.2022 12:03
Медия: Economy

https://forbesbulgaria.com/2022/04/14/ebag-%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-forbes-business-awards-2022/
https://www.sme.government.bg/?p=57535
https://www.bta.bg/bg/news/economy/251457-ikonomika-obshtina-stara-zagora-i-germano-balgarska-industrialno-targovska-kamar
https://zetramedia.com/%D0%B4%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%B8-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D1%84%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BC-%D0%B2-%D0%BB%D0%BE/
https://3e-news.net/bg/a/view/32571/lorer-shte-ima-novi-investitori-v-industrialnite-zoni-pari-za-tjah-ima-i-po-plana-za-vyzstanovjavane
https://www.economy.bg/economy/view/50464/Razshirenie-na-industrialna-zona-Ruse-obsydi-ministyr-Lorer-s-kmeta-na-grada


Стремежът на Европа да намери алтернативи на руския газ увеличава привлекателността на Турция като
енергиен транзитен център. Страната заема географско стратегическо място за свързване на богати на газ страни
като Азербайджан, Туркменистан, Израел, Иран и Ирак с Европа. "Този въпрос ще остане в Европа до 2025-30 г.",
каза Алпарслан Байрактар, заместник-министърът на енергетиката и природните рес... 

Изпълнението на инвестиционния план на концесионера на столичното летище вече е в ход, съобщиха от
пресцентъра на аеропорта. Поръчки с различен предмет и на различна стойност вече са публично оповестени на
новия сайт на летището. Процедурите за набиране на оферти са част от политиката на "СОФ Кънект" за
прозрачност и открита конкуренция при избор на изпълнители за различните инвестиции в аерогарат... 

Забраната за внос на руски петрол и газ се приближава все повече на хоризонта, затова страните членки на
Европейския съюз подготвят своите планове и стратегии за живот без руска енергия. Русия е най-големият
износител на природен газ и петрол в света. Според Международната агенция по енергетика 45% от федералния
бюджет на Русия през 2021 г. идват от приходи от петрол и природен газ. След като свет... 

Внушителният щоурум е на два етажа върху 5 дка, дава работа на 50 души, а инвестицията е за над 2,5 млн. лева
Впечатляващо шоу отбеляза откриването на най-новата дизайн-дестинация в Пловдив. Еником М, мебелна
компания с над 20 г. история, отвори първия си обект в града под тепетата. Марката вече е добре позната в София,
благодарение на висококачествените продукти, които предлага. "Идването ни в Пл... 

Албания може да стане ключов играч в газовия сектор на Европа, тъй като американската компания Excelerate
Energy Inc планира да я използва за доставка на природен газ за останалата част от региона. В същото време
страната се стреми към увеличаване на междусистемните връзки на фона на световната енергийна криза. Планът
обаче ядоса екологичните организации, които наскоро призоваха Европейската комис... 

Полският президент подписа закон, който позволява на страната да замразява активи на фирми, които подкрепят
РусияВ петък полският президент Анджей Дуда въведе ембарго върху вноса на руски въглища и подписа закон,
който позволява на страната да замразява активи на фирми, които подкрепят Русия. В края на март
правителството на Полша прие законопроект, който да му позволи да наложи забрана за целия в... 

Заглавие: Анкара се стреми да се превърне в газов хъб за Европа
Дата: 15.04.2022 11:45
Медия: Марица

Заглавие: Поръчки за над 5,5 млн. лв. обяви Летище София
Дата: 15.04.2022 11:12
Медия: Строителство имоти

Заглавие: Европа се подготвя за живот без руска енергия
Дата: 15.04.2022 09:33
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Мебелна компания Еником М отвори врати в Пловдив с 20% отстъпки и томбола
Дата: 15.04.2022 13:37
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Албания може да стане газов хъб на Балканите заради споразумение със САЩ
Дата: 15.04.2022 13:33
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Полша въведе ембарго върху вноса на руски въглища
Дата: 15.04.2022 11:53
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Войната, ден 51: ЕС все пак готви поетапно петролно ембарго за Русия
Дата: 15.04.2022 09:06

https://www.marica.bg/svqt/ankara-se-stremi-da-se-prevarne-v-gazov-hab-za-evropa
http://stroitelstvoimoti.com/%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8A%D1%87%D0%BA%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-55-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%BB%D0%B2-%D0%BE%D0%B1%D1%8F%D0%B2%D0%B8-%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%BE%D1%84/
https://euractiv.bg/section/%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%B6%D0%B8%D0%B2%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D0%B5%D0%B7-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B5/
https://www.plovdiv-press.bg/2022/04/15/%D0%BC%D0%B5%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BC-%D0%BC-%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%B2%D1%80%D0%B0%D1%82/255118/
https://euractiv.bg/section/%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D0%B0%D0%BB%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%B3%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2-%D1%85%D1%8A%D0%B1-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BA/
https://www.bgonair.bg/a/4-world/262359-polsha-vavede-embargo-varhu-vnosa-na-ruski-vaglishta
https://www.dnevnik.bg/sviat/voinata_v_ukraina/2022/04/15/4336775_voinata_den_51_es_vse_pak_gotvi_poetapno_petrolno%23eventBlock6


Най-мощните след изтеглянето на руските сили от Киев експлозии се чуха в града и околностите, а Европейският
съюз търси начини да въведе петролно ембарго поетапно, за да убеди несклонната Германия. "Дневник" следи на
живо 51-вия ден от войната. Ключови моменти 10:16Шведска банка спира да приема плащания за Русия Шведска
банка се отказа да приема плащания за Русия и Беларус. Групата SEB обяви, че щ... 

Пленумът на Висшия съдебен съвет прие за сведение доклад за изпълнение на проект "Въвеждане на програмно
бюджетиране в органите на съдебната власт", финансиран по Оперативна програма "Добро управление" за
периода от 1 януари до 31 март 2022 г. Приета е и Методика за определяне на разходоориентиран размер на
съдебните такси, включително при медиация и предложенията за промени в размера на съдебните... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Намалява общият брой на безработните в бюрата по трудаРавнището на регистрираната безработица в страната
намалява, като през март то отново достигна рекордно ниската стойност от 4.8%, съобщава Агенцията по
заетостта. Понижението спрямо предходния месец е с 0.1 процентни пункта, а на годишна база се наблюдава
спад от 1.7 пункта. Колко безработни са били регистрирани в бюрата по труда през март? Н... 

През следващите 5 години доходите ще вървят нагоре и факторите за това са няколко – бъдещата директива за
адекватните минимални работни заплати, предстоящото членство в Еврозоната, средствата по линия на
Европейския съюз, които ще се влеят в икономиката ни, горещият пазар на труда, който изпитва недостиг на кадри.
Това посочи президентът на КНСБ Пламен Димитров пред делегатите на провелия се днес ... 

"Тази година започнахме поредица от събития в България, които имат за цел да представят икономическия живот
в Румъния и възможностите за българските фирми да могат да продават на румънския пазар. Тази година
предстои да открием офис на Камарата и в Силистра – район, който представлява свързваща точка между
Румъния и България, заради големия търговски обмен в североизточната част на България и югои... 

Тази или другата година няма как да не стигнем до избори в България, смята проф. Ивайло Дичев. На тези избори,
подобно на Франция, ще се види новото политическо и идеологическо поколение Нека поразсъждаваме за
поуките от френските избори. Защо се налага ли? Защото и у нас упорито замириса на избори. Нов ден, нов
скандал Управляващата коалиция всеки ден ни предлага скандали и червени линии: ДБ наст... 

Медия: Дневник

Заглавие: Приеха методика за определяне на разходоориентиран размер на съдебните такси, включително и
при медиация
Дата: 15.04.2022 13:32
Медия: Банкеръ Параграф 22

Заглавие: Безработицата с рекордно ниските 4.8% - регистрираните са 155 863 души
Дата: 15.04.2022 12:23
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Пламен Димитров на Седмия конгрес на НФЕ: През следващите 5 г. доходите ще вървят нагоре
Дата: 14.04.2022 17:51
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: Дору Драгомир: Икономическите отношения между румънци и българи еволюират
Дата: 14.04.2022 18:52
Медия: Българско национално радио

Заглавие: В България замириса на избори
Дата: 15.04.2022 12:42
Медия: 24 Часа

Заглавие: Португалия предлага по 500 евро на домакинство за екологични инвестиции

https://www.paragraph22.bg/22-novini/read/prieha-metodika-za-opredeliane-na-razhodoorientiran-razmer-na-sudebnite-taksi-vkliuchitelno-i-pri-mediaciia
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/registriranata-bezrabotica-otnovo-dostigna-rekordno-niskite-4-8.html
https://knsb-bg.org/index.php/2022/04/14/plamen-dimitrov-na-sedmiya-kongres-na-nfe-prez-sledvasthite-5-g-dohodite-sthe-varvyat-nagore/
https://bnr.bg/post/101632386/doru-dragomir-ikonomicheskite-otnoshenia-mejdu-rumanci-i-balgari-evoluirat
https://www.24chasa.bg/mnenia/article/11372447
https://euractiv.bg/section/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/news/%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%82%D1%83%D0%B3%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-500-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%BA/


Правителството на Португалия реши да позволи част от ДДС-то, платено за оборудване или труд, насочени към
енергийна или водна ефективност, да се приспада от данъка върху доходите на физическите лица до максимум
500 евро. Тази мярка е част от предложението за новия държавен бюджет за 2022 г. Когато бъде приложена, тя
ще действа идентично със сегашния режим на приспадане на данъци с изискване за фак... 

Туй Линг Ту, американка от виетнамски произход, разказва пред The New York Times историята на баща си, който
цял живот работил за американския военно-промишлен комплекс и умрял от левкемия. Според нея САЩ са в
безкраен цикъл на унищожаване и възстановяване. Превод от The New York Times: Почти четвърт век той отиваше
всеки ден във фабриката, където превръщаше алуминий и други метали в детайли и з... 

Преглеждате обяви онлайн, кандидатствате, явявате се на интервю или няколко. Може би получавате оферта и ето
че имате нова работа. Какво става, когато тази работа не отговаря на вашата мотивация, ценности, цел, умения и
когато същото се повтаря с всяка следваща? Разочарование, демотивация, изтощение… За щастие (след като
минете през стъпките по-долу), вече сте свършили много работа, като сте оцени... 

Получих голям и мъдър политически урок, заяви председателят на парламентарната бюджетна комисия Любомир
Каримански ("Има такъв народ"), след като Народното събрание не го избра за управител на Българската народна
банка (БНБ). Каримански беше номиниран от ПГ на "Има такъв народ" и остана единствената кандидатура, след
оттеглянето на Андрей Гюров, номиниран от ПГ на "Продължаваме Промяната". Любомир... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Според нея този кабинет трябва да падне от власт, защото води престъпна политиката по отношение на
публичния ресурс и на държавния бюджет. "В българския вариант беше доказано, че бюджетът може да държи
обществото ни в разумни граници с много малък дълг и дефицит. Дълговете могат да се правят, но само и
единствено когато се използва в правилни, разумни и съобразени с бъдещото развитие закономерност... 

Тази или другата година няма как да не стигнем до избори в България, смята проф. Ивайло Дичев. На тези избори,
подобно на Франция, ще се види новото политическо и идеологическо поколение.Нека поразсъждаваме за
поуките от френските избори. Защо се налага ли? Защото и у нас упорито замириса на избори. Редакцията
препоръчва Коалиционни игри: блъфове, заплахи и скечове от България ИТН и Слави Трифоно... 

Дата: 15.04.2022 11:33
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: The New York Times: САЩ се превърнаха в изчезващо царство
Дата: 15.04.2022 08:21
Медия: Класа

Заглавие: Как да намерите точната работа за вас
Дата: 15.04.2022 03:03
Медия: Fashion Inside

Заглавие: Любомир Каримански: Получих голям и мъдър политически урок
Дата: 15.04.2022 13:58
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Ренета Инджова: Предлагам 11 май за дата за сваляне на правителството
Дата: 15.04.2022 13:04
Медия: Frog news

Заглавие: В България замириса на избори
Дата: 15.04.2022 12:21
Медия: Дойче Веле

Заглавие: Богоизбран строител разиграва коня си в столичния кв. "Лозенец"
Дата: 15.04.2022 12:07

http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/444589-the-new-york-times-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BD%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%B2-%D0%B8%D0%B7%D1%87%D0%B5%D0%B7%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D1%86%D0%B0%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE
https://fashioninside.bg/lifestyle/working-girl/kak-da-namerite-tochnata-rabota-za-vas/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/252324--dopalnena-lyubomir-karimanski-poluchih-golyam-i-madar-politicheski-urok
https://www.frognews.bg/novini/reneta-indjova-predlagam-11-mai-data-svaliane-pravitelstvoto.html
https://www.dw.com/bg/%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0%D0%BC%D0%B8%D1%80%D0%B8%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B8/a-61484300
https://www.rikoshet.org/%D0%B1%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B8%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%8F-%D1%81/


Обезобразяването на някогашният елитен квартал "Лозенец" върви с пълна сила. Всяко ъгълче на зеления
доскоро район продължава да се превръща в строителна площадка. Нищо, че наблъсканите една в друга жилищни
кооперации отдавна са изсмукали и последната молекула кислород тук. Подобно "подробности от пейзажа" обаче
изобщоне са в състояние да стреснат именитите строители и още по-именитите инвеститори... 

"Готвил съм се от малък и като цяло, към това съм се стремял". Това разказа за решението си да се посвети на
авиацията първият български пилот, приключил първоначалното си обучение на изтребител F-16 - капитан
Александър Велинов от авиобаза "Граф Игнатиево". От лятото на 2021 г. Велинов е изпратен да се обучава да лети
на F-16 в база на Националната гвардия на САЩ в Тусон, щата Аризона. Миналата с... 

Крайцерът "Москва" е потънал в Черно море, съобщи руското министерство на отбраната. Това е станало, след
като флагманът на руския Черноморски флот е загубил устойчивост, докато е бил теглен на буксир обратно към
пристанище по време на буря. По-рано украинските власти обявиха, че крайцерът е бил ударен с две ракети.
Москва обаче отрече и обяви, че са се възпламенили боеприпаси на борда, след като ... 

В Министерството на външните работи в Република Северна Македония е бил повикан посланикът на Руската
федерация в страната Сергей Баздникин, на когото е била връчена дипломатическа нота, с която шестима
дипломати и служители на посолството на Руската федерация в Скопие са обявени за нежелани, съобщиха от
МВнР на Република Северна Македония. Руските дипломати имат пет дни да напуснат страната, уточ... 

Русия е поискала от Бразилия да я подкрепи в Международния валутен фонд, Световната банка и групата на
водещите световни икономики Г-20, за да й помогне да противостои на тежките санкции, наложени от Запада,
след като нахлу в Украйна, става ясно от писмо, видяно от Ройтерс. Руският финансов министър Антон Силуанов е
писал до бразилския министър на икономиката Пауло Гедес, за да поиска "подкрепата ... 

В рамките на нормализирането на отношенията Армения е предложила на Турция да бъде отворена сухопътната
граница за лицата с дипломатически паспорти, но Анкара бави отговора. Това заяви днес пред агенция Арменпрес
говорителят на арменското министерство на външните работи Ваан Унанян. Убедени сме, че единственият път за
продължаване напред са постоянните конкретни стъпки. Например, ние предложихме н... 

Медия: Рикошет

Заглавие: Първият български пилот на Ф-16 разказа за разликите с МиГ-29
Дата: 15.04.2022 10:18
Медия: Блиц

Заглавие: Потъна крайцера "Москва"
Дата: 15.04.2022 08:16
Медия: Топ новини

Заглавие: Република Северна Македония обяви още шест руски дипломати за персона нон грата
Дата: 15.04.2022 13:19
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Русия иска подкрепа от Бразилия в МВФ, Световната банка и Г-20
Дата: 15.04.2022 11:59
Медия: Банкеръ

Заглавие: Ереван предлага на Анкара да бъде отворена арменско-турската граница за лицата с
дипломатически паспорти
Дата: 15.04.2022 10:54
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: ГДБОП спря незаконна кабеларка, работила над две години
Дата: 15.04.2022 14:01
Медия: TargovishteBG.com

https://blitz.bg/obshtestvo/prviyat-blgarski-pilot-na-f-16-razkaza-za-razlikite-s-mig-29_news880377.html
https://topnovini.bg/novini/883545-potana-kraytsera-moskva
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/252299-republika-severna-makedoniya-obyavi-oshte-shest-ruski-diplomati-za-persona-non-g
https://www.banker.bg/sviat/read/rusiia-iska-podkrepa-ot-braziliia-v-mvf-svetovnata-banka-i-g-20
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/252124-erevan-predlaga-na-ankara-da-bade-otvorena-armensko-turskata-granitsa-za-litsata
https://targovishtebg.com/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/38832-%D0%B3%D0%B4%D0%B1%D0%BE%D0%BF-%D1%81%D0%BF%D1%80%D1%8F-%D0%BD%D0%B5%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D0%B0%D1%80%D0%BA%D0%B0%2C-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B8%D0%BB%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-%D0%B4%D0%B2%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B8


/КРОСС/ Служители на ГДБОП пресякоха дейност по предоставяне на незаконна кабелна телевизия. Действията
са осъществени от служители на отдел "Киберпрестъпност" в ГДБОП, заедно с колегите им от СБОП-Кюстендил и
Перник, ЕВРОПОЛ и представители на Алианса за противодействие на аудиовизуалното пиратство. В рамките на
операцията е пресечена дейност по предоставяне на незаконна кабелна телевизия на тери... 

След нелепата му проява на ексхибиционизъм – за щастие, душевен – мнозина смятат, че единственият грешник е
министърът на културата. Но не са прави – всичко се дължи на извратеността, с която ПростоКирчо подбира
кадрите си. "Колкото – толкова" – това е неговият принцип, като много често "толкова" е равно на нула. Бъди
неизвестен, бъди нереализиран, с мизерни възможности, но готов да участваш в пот... 

Заглавие: Кеворкян: Зад селфито на министъра
Дата: 15.04.2022 13:51
Медия: Барометър

http://www.barometar.net/100535/
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